

überliss

BOND TREATMENT INSTRUCTIONS

Professional Stylist Kit Includes:

- 1 x Überliss Bond Regenerator 17.75 oz (525 mL)
- 1 x Überliss Bond Shampoo 17.75 oz (525 mL)
- 1 x Überliss Amplier 17.75 oz (525 mL)
- 1 x Überliss Sustainer 3.7 oz (109 mL)
- + FREE Überliss Regenerator measuring doser cap

CAUTION: This product should only be used for its intended purpose. Carefully follow instructions. Do not use if scalp is irritated or injured. Do not use on hair with extreme damage, such as breakage or splitting. Avoid contact with eyes. In the event of eye contact, wash with water and seek immediate medical attention. Do not ingest. KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

The Überliss Bond Treatment is composed of the Bond Regenerator, Bond Shampoo, Bond Amplier and the Bond Sustainer. These products work together to retain hair strength and integrity during color processing and lightening with conventional products. Our system is designed to regenerate bonds that are broken during processing, creating fortified hair with strong, durable, & healthy fibers. Learn about the techniques, tips and best use of our Überliss Bond products in your salon services.

USAGE FOR THE ÜBERLISS BOND TREATMENT

The Überliss Bond Regenerator does NOT affect processing time. DO NOT INCREASE THE VOLUME OF DEVELOPER. Attach the enclosed dose dispenser to the Bond Regenerator bottle. This will help ensure accuracy when mixing the Überliss Bond Regenerator.

FOIL HIGHLIGHTS

- Mix powder lightener and developer together first, gently add the Überliss Bond Regenerator to pre-mixed lightener.
A. 1 oz (30mL) developer, 1/2oz (15mL) or 1 scoop of lightener, add 1/8 oz (3.75mL) of Überliss Regenerator. OR
B. 2 oz (60mL) developer, 1 oz (30mL) or 2 scoop of powder lightener, add 1/4 oz (7.5mL) of Überliss Regenerator.
- After highlights have been processed, rinse and shampoo hair with the Überliss Bond Shampoo.
- Towel dry hair thoroughly. Apply toner now if applicable. You may add Überliss Bond Regenerator to your toner, according to the color and toner directions. After processing, rinse toner from hair.
- Towel dry hair and apply Überliss Bond Amplier from roots through ends. Comb through to ensure even saturation.
- Leave on hair for a minimum of 10 minutes. For damaged
- hair leave on for 20 minutes.
- Rinse Überliss Bond Amplier. Style as usual.

BALAYAGE

- Mix 2 oz (60mL) developer, 1 oz (30mL) scoop of lightener.
- Add 1/8 oz (3.75mL) of Überliss Regenerator to the pre-mixed lightener and blend thoroughly. Process accordingly.
- After Balayage has been processed, rinse and shampoo hair with the Überliss Bond Shampoo.
- Towel dry hair thoroughly. Apply toner now if applicable. You may add Überliss Bond Regenerator to your toner, according to the color and toner directions. After processing, rinse toner from hair.
- Towel dry hair and apply Bond Amplier from roots through ends. Comb through to ensure even saturation.
- Leave on hair for a minimum of 10 minutes. For damaged hair leave on for 20 minutes.
- Rinse Bond Amplier. Style as usual.

CREAM LIGHTENER

- Mix 2 oz (60mL) developer, 1 oz (30mL) of cream lightener.
- Add 1/8 oz (3.75mL) of Überliss Regenerator.
- After cream lightener has been processed, rinse and shampoo hair with the Überliss Bond Shampoo.
- Towel dry hair thoroughly. Apply toner now if applicable. You may add Überliss Bond Regenerator to your toner, according to the color and toner directions. After processing, rinse toner from hair.
- Towel dry hair and apply Überliss Bond Amplier from roots through ends. Comb through to ensure even saturation.
- Leave on hair for a minimum of 10 minutes. For damaged hair leave on for 20 minutes.
- Rinse Bond Amplier. Style as usual.

ON-SCALP LIGHTENER

- Mix powder lightener and developer together first, gently add the Überliss Bond Regenerator to pre-mixed lightener. A. 1 oz (30mL) developer, 1/2 oz (15mL) or 1 scoop of powder lightener, add 1/8 oz (3.75mL) of Überliss Regenerator. OR B. 2 oz (60mL) developer, 1 oz (30mL) or 2 scoops of powder lightener, add 1/4 oz (7.5mL) of Überliss Regenerator.
- After lightener has been processed, rinse and shampoo hair with the Überliss Bond Shampoo.
- Towel dry hair and apply Bond Amplier from roots through ends. Comb through to ensure even saturation.
- Leave on hair for a minimum of 10 minutes. For damaged hair leave on for 20 minutes.
- Rinse Überliss Bond Amplier. Style as usual.

COLOR

- Mix 2 oz (60mL) developer, 2 oz (60mL) of permanent color.
- Add 1/8 oz (3.75mL) of Überliss Regenerator to the pre-mixed color and blend thoroughly. Process accordingly.
- After color has been processed, rinse and shampoo hair with the Überliss Bond Shampoo.
- Towel dry hair thoroughly. Apply toner now if applicable. You may add Überliss Bond Regenerator to your toner, according to the color and toner directions. After processing, rinse toner from hair.
- Towel dry hair and apply Überliss Bond Amplier from roots through ends. Comb through to ensure even saturation.
- Leave on hair for a minimum of 10 minutes. For damaged hair leave on for 20 minutes.
- Rinse Überliss Bond Amplier. Style as usual.

TONER

When toning hair, add 1/8 oz (3.75mL) of Überliss Bond Regenerator. Mix and process accordingly. After toning, condition with Überliss Bond Amplier and process as usual.

HEAT

Remember that heat will always affect the processing time and increase the chemical reaction, check your client frequently. We recommend to ONLY use the heat setting on hair that is healthy and strong. Closely monitor development.

© 2022

ÜBERLISS

MELROSE PARK, IL 60160, USA

RP Biorius / EU: Wavre, BE

RP Biorius / UK: London WC2H 9JQ, GB

überliss

INSTRUCTIONS SOIN BOND

Le kit de styliste professionnel comprend :

- 1 x Überliss Bond Régénérateur 17.75 oz (525 mL)
- 1 x Überliss Bond Shampooing 17.75 oz (525 mL)
- 1 x Überliss Amplifier 17.75 oz (525 mL)
- 1 x Überliss Fortifiant 3.7 oz (109 mL)
- 1 Überliss Régénérateur format dose de bouchon offert

PRECAUTION: Ce produit ne doit être utilisé que pour l'usage auquel il est destiné. Suivez attentivement les instructions. Ne pas utiliser si le cuir chevelu est irrité ou blessé. Ne pas utiliser sur des cheveux extrêmement abimés, cassés ou fourchus. Évitez tout contact avec les yeux. En cas de contact avec les yeux, rincez à l'eau et consultez immédiatement un médecin. Ne pas avaler. GARDER HORS DE PORTÉE DES ENFANTS.

Le soin Bond Überliss est composé du Bond Régénérateur, Bond Shampooing, Bond Amplifier et le Bond Fortifiant. Ces produits agissent ensemble pour conserver la force et l'intégrité des cheveux pendant la coloration et l'éclaircissement avec des produits conventionnels. Notre système est conçu pour régénérer les mèches qui ont été cassées lors d'une coloration, créant ainsi des cheveux renforcés doté d'une fibre saine, durable et plus forte.

Découvrez les techniques et astuces, pour une meilleure utilisation de nos produits Überliss Bond, auprès de vos salons de coiffures.

UTILISATION DU SOIN UBERLISS BOND

Le Bond Überliss Régénérateur n'affecte PAS le temps de pose du soin. NE PAS AUGMENTER LE VOLUME DU REVELATEUR

Fixez le distributeur de doses fourni au flacon du Bond Régénérateur. Cela vous assurera une meilleure précision lors du mélange du Régénérateur Bond Überliss.

MÈCHE A L'ALUMINIUM

1. Mélangez d'abord la poudre éclaircissante et le révélateur. Ajoutez le Régénérateur Bond Überliss à la préparation éclaircissante précédente.

- A. 30 ml de révélateur, 15 ml ou 1 cuillère de produit éclaircissant, ajoutez 3,75 ml (1/8 oz) de régénérateur Überliss. OU B. 60 ml (2 oz) de révélateur, 30 ml (1 oz) ou 2 cuillères de poudre éclaircissante, ajoutez 7,5 ml (1/4 oz) d'Überliss Regenerateur.
2. Une fois la coloration des mèches terminée, rincez et nettoyez vos cheveux avec le shampooing Überliss Bond
3. Séchez soigneusement vos cheveux avec une serviette. Appliquez maintenant la coloration le cas échéant. Vous pouvez aussi ajouter le Überliss Bond Régénérateur à votre toner, tout en respectant les instructions de couleur et de toner. Après application du traitement, rincez le toner des cheveux.
4. Séchez les cheveux à l'aide d'une serviette et appliquez Überliss Bond Amplifier des racines jusqu'aux pointes. Peignez les cheveux soigneusement pour assurer une saturation uniforme.
5. Laissez agir sur les cheveux pendant au moins 10 minutes. Sur cheveux abimés, laissez agir pendant 20 minutes.
6. Rincez Bond Amplifier. Coiffez selon vos envies.

BALAYAGE

1. Mélangez 2 oz (60mL) de révélateur, 1 oz (30mL) d'éclaircissant.
2. Ajoutez-y 3,75 ml (1/8 oz) de Überliss Régénérateur et mélangez le tout soigneusement.
3. Appliquez
4. Une fois le balayage effectué, rincez et lavez vos cheveux avec le shampooing Überliss Bond.
5. Séchez soigneusement vos cheveux avec une serviette. Appliquez maintenant la coloration le cas échéant. Vous pouvez aussi ajouter le Überliss Bond Régénérateur à votre toner, tout en respectant les instructions de couleur et de toner. Après application du traitement, rincez le toner des cheveux.
6. Séchez les cheveux à l'aide d'une serviette et appliquez Überliss Bond Amplifier des racines jusqu'aux pointes. Peignez les cheveux soigneusement pour assurer une saturation uniforme.
7. Laissez agir sur les cheveux pendant au moins 10 minutes. Sur cheveux abimés, laissez agir pendant 20 minutes.
8. Rincez Bond Amplifier. Coiffez selon vos envies

CRÈME ÉCLAIRCISANTE

1. Mélangez 60 ml de révélateur et 30 ml de crème éclaircissante.
2. Ajoutez 3,75 ml (1/8 oz) de Überliss Régénérateur.
3. Après avoir appliqué la crème éclaircissante, rincez et shampooinez vos cheveux avec le shampooing Überliss Bond.
4. Séchez soigneusement vos cheveux avec une serviette. Appliquez maintenant la coloration le cas échéant. Vous pouvez aussi ajouter le Überliss Bond Régénérateur à votre toner, tout en respectant les instructions de couleur et de toner. Après application du traitement, rincez le toner des cheveux.
5. Séchez les cheveux à l'aide d'une serviette et appliquez Überliss Bond Amplifier des racines jusqu'aux pointes. Peignez les cheveux soigneusement pour assurer une saturation uniforme.
6. Laissez agir sur les cheveux pendant au moins 10 minutes. Sur cheveux abimés, laissez agir pendant 20 minutes.
7. Rincez Bond Amplifier. Coiffez selon vos envies

ÉCLAIRCISANT CUIR CHEVELU

1. Mélangez d'abord doucement la poudre éclaircissante et le révélateur.
2. Puis, ajoutez-y Überliss Bond Régénérateur A. 30 ml de révélateur, 15 ml ou 1 cuillère de poudre éclaircissante, ajoutez 3,75 ml (1/8 oz) d'Überliss Régénérateur. OU B. 60 ml (2 oz) de révélateur, 30 ml (1 oz) ou 2 cuillères de poudre éclaircissante, ajoutez 7,5 ml (1/4 oz) d'Überliss Regenerateur. Une fois l'application terminée, rincez et lavez vos cheveux avec le shampooing Überliss Bond.
3. Séchez les cheveux à l'aide d'une serviette et appliquez Überliss Bond Amplifier des racines jusqu'aux pointes. Peignez les cheveux soigneusement pour assurer une saturation uniforme.
4. Laissez agir pendant au moins 10 minutes. Sur cheveux abimés, laissez agir pendant 20 minutes.
5. Rincez Überliss Bond Amplifier. Coiffez selon vos envies

COULEUR

1. Mélangez 60 ml de révélateur et 60 ml de couleur permanente.
2. Ajoutez 3,75 ml (1/8 oz) de Überliss Régénérateur à la couleur pré-mélangée et mixer les deux soigneusement. Puis, appliquer.
3. Après application, rincez et lavez vos cheveux avec le shampooing Überliss Bond.
4. Séchez soigneusement vos cheveux avec une serviette. Appliquez maintenant la coloration le cas échéant.
5. Vous pouvez aussi ajouter le Überliss Bond Régénérateur à votre toner, tout en respectant les instructions de couleur et de toner. Après application du traitement, rincez le toner des cheveux.
6. Séchez les cheveux à l'aide d'une serviette et appliquez Überliss Bond Amplifier des racines jusqu'aux pointes. Peignez les cheveux soigneusement pour assurer une saturation uniforme.
7. Laissez agir pendant au moins 10 minutes. Sur cheveux abimés, laissez agir pendant 20 minutes.
8. Rincez Überliss Bond Amplifier. Coiffez selon vos envies

TONER

Lorsque vous tonifiez vos cheveux colorés, ajoutez 3,75 ml (1/8 oz) de Überliss Bond Régénérateur. Mélangez et appliquez en conséquence. Après avoir tonifié vos cheveux, utilisez le soin Überliss Bond Amplifier et procédez comme d'habitude.

CHALEUR

Rappelez-vous que la chaleur affectera toujours le temps de traitement et augmentera la réaction chimique et augmente la réaction chimique, vérifiez votre client fréquemment. Nous recommandons de n'utiliser le réglage de la chaleur QUE sur des cheveux sains et forts. Surveillez de près l'application.